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Hispaniodirphia lemaireiana n. sp., a new saturniid fom the
Greater Antilles (Lepidoptera: Saturniidae, Hemileucinae)
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Abstract

Hispaniodirphia lemaieiarmg, n. 9., is describé from the Dbminican Republic on the islad of

Hispaniola. This ionly the second described species @ Amtillean endent Hispaniodiphia,

which is the only saturniid genus docurtezh from the Greater Altes H. lemareiana is

distinguished fromits siste species H. plana, by several conspicuous fterences Several
specinens of the new species aillustrated to show the phenotypic plasticitf the male. Male
genitalia of bothH. lemareiana and H. plarma are figured The female and the biology ofH.

lemaireiana remainunknown, as dogthe systematic pdson of the genus withiklemieucinaelts

endemism and the supposed association of its caterpillars with pinehvaksgeneate interest in

identifying itssiger group in continental America.
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Résumé

Une nouvelle espéce de Saturniidagispaniodirphia lemareiana n. sp., est décrite deilé
d’'Hispaniola en Républiqu®ominicaine. Il s’adi de la seconde espéce décrite darsgenre
endémique, seul représentatet la famille dans les Grandes AHds H. lemareiana peut étre
distinguée aisémerde son espéce scebt. plana par plusieurs diférence tres fortes. Plusieurs
spécinensde la noudle espee sont illustrés afin de montrer 'importante \alilité du phénotype
des spécimens males étudiés. Les pigéaitales males deleux espécesont figuréesLa femelle

et la bologie d'H. lemaireianademeureninconnues, tout comme la position systématique du genre
Hispaniodirphia. L'endémisme de ce dernierlatconsommigon supposée du pin par ses chenilles
souignentl’intérét del’identification desaon groupe frére sue coninert américan.
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